

## 癸卯年董事會成員簡介 Introduction of Members of the Board of Directors 2023-24



總理 Director

**張馨玲女士**

Ms Fay H L CHEUNG

香港大學經管學院高層管理教育商業領袖項目  
紐約州立大學流行設計學院理學士  
中國人民政治協商會議福建省委員  
香港福建社團聯會永遠名譽主席  
香港島各界聯合會常務副理事長  
香港島婦女聯會第六屆委員會常務會長  
東華三院2021/2022總理  
獨立監察警方處理投訴委員會(監警會)觀察員  
中區耆樂警訊名譽會長  
香港各界青少年活動委員會名譽主席  
中華青少年圓夢基金會創辦人暨主席  
港區婦聯代表聯誼會名譽會長  
  
武夷之友當然副主席  
香港福建社團聯會港島西分會副會長  
香港莆仙同鄉聯合會永遠名譽會長  
香港廈門聯誼總會名譽會長  
福建省港區政協委員聯誼會常務理事  
莆田市港區政協委員聯誼會名譽會長  
德健金融集團有限公司主席

Business Leader Programme of Hong Kong University  
Bachelor of Science The State University of New York Fashion Institute of Technology  
Member of The Chinese People's Political Consultative Conference of Fujian Province  
Honorary Chairman of the HK Federation of the Fujian Associations  
Executive Vice Chairman of The Hong Kong Island Federation  
The 6th Committee Chairman Hong Kong Island Women's Association  
Director of Tung Wah Group of Hospitals 2021/2022  
Independent Police Complaint Council Observer  
Honorary Chairman of Central District Senior Police Call  
Honorary Chairman Committee of Youth Activities in Hong Kong  
Founder and Chairman Chinese Youth Dreamers Foundation  
Honorary President of the All-China Women's Federation Hong Kong Delegate Association Limited  
Vice President of the Friends of Wuyi Limited  
Vice President of the Hong Kong Western Federations of Fujian Associations  
Honorary Chairman of the Hong Kong Puxian Native Association  
Honorary Chairman of the General Association of Xiamen Hong Kong Limited  
Chairman of HKCPPCC (Provincial) Members Association Limited  
Honorary Chairman of the Hong Kong CPPCC of Putian Association Limited  
Chairman of Dakin Financial Group Limited  
Chairman of Meta Utopia Holdings Company Limited